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Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 23 maja 2024 roku 

 

23 maja 2024 roku odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i 

Gminy Kórnik, podczas którego rozpatrywano kilka kluczowych spraw, w tym dwie petycje 

złożone przez mieszkańców oraz skargę na działania Burmistrza.  

 

• Petycja dotycząca pozyskania działki z zbiornikiem wodnym w Koninko 

Jednym z głównych punktów obrad była petycja Stowarzyszenia „Ty decydujesz” 

dotycząca pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości 

Koninko. Komisja, po zapoznaniu się z treścią petycji, zdecydowała o przyjęciu 

projektu uchwały rozpatrującej tę sprawę. 

W trakcie dyskusji poruszono kwestie prawne związane z aktualnym stanem działki 

oraz trwającym postępowaniem egzekucyjnym. Podkreślono, że decyzja o nabyciu 

działki jest uzależniona od dalszych rozstrzygnięć sądowych oraz działań 

komorniczych. Komisja zaznaczyła, że w budżecie gminy na rok 2024 zabezpieczono 

środki na nabycie przedmiotowej działki. 

Do czasu pozyskania terenu MPZP nie będzie zmieniany by nie narazić Gminy Kórnik 

na odszkodowania z tego tytułu. 

 

• Petycja dotycząca zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501 

Drugim istotnym punktem było rozpatrzenie petycji dotyczącej zmiany trasy 

miejskiego autobusu linii nr 501. Petycja postulowała wydłużenie trasy autobusu, do 

przystanku Błażejewo/Pętla, co spotkało się z koniecznością przeprowadzenia analizy 

przez Zarząd Transportu Miejskiego w Poznaniu. Na posiedzeniu przedstawiono pismo 



z ZTM Poznań z dnia 25 kwietnia 2024 roku, w którym zaproponowano rozwiązanie 

wydłużające wybrane kursy linii nr 501 do przystanku Błażejewo/Pętla.  

Uznano ją za zasadną, a wprowadzone zmiany zostaną wdrożone na okres próbny, z 

możliwością przywrócenia starej trasy w zależności od głosów i opinii mieszkańców. 

 

• Skarga na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dot. Ulicy Kuśnierskiej w 

Kórniku.  

Po przeanalizowaniu skargi oraz działań podejmowanych przez Burmistrza, Komisja 

uznała skargę za bezzasadną. Podkreślono, że Burmistrz podejmuje kroki zmierzające 

do wyważenia indywidualnych interesów mieszkańców oraz interesu publicznego. 

Działania obejmowały próby zmiany stałej organizacji ruchu oraz rozmowy z Pocztą 

Polską w celu przeniesienia sortowni, co mogłoby rozwiązać problem uciążliwego 

parkowania, co znacząco wydłużało czas decyzji. Sprawa jest dalej prowadzona przez 

wydział Urzędu Miasta i Gminy Kórnik. 

 

• Ostatnim punktem było zapoznanie się z pismem Polskiej Izby Gospodarczej 

Przemysłu Drzewnego. 

 

Na tym zakończono Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 23.05.2024. 

 

 

Z poważaniem, 

 

Sebastian Stein   

Radny Miasta i Gminy Kórnik 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


